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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint is aggályos, hogy a Magyar Országgyűlés 
Gazdasági Bizottsága elnökének neve felmerül az elmúlt évtizedek egyik legnagyobb baranyai
korrupciós botránya, a 2015-ös pécsi buszbeszerzés, elhíresült neve szerint a Volvo-gate 
kapcsán?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Közismert, hogy az un. pécsi buszcsereprogram irányítója az a Csizi Péter egykori alpolgármester, 
aki személyi asszisztense volt korábban Bánki Eriknek a Fidesz dél-dunántúli regionális 
igazgatójának, a Magyar Országgyűlés Gazdasági Bizottsága elnökének.

Bizonyára Tisztelt Miniszterelnök Úr is tudja, hogy a pécsi buszbotrány azért tört ki, mert a helyi 
tömegközlekedési vállalat, a Tüke Busz Zrt. 600 millió forinttal többet fizetett ki - az előző, 
Fideszes városvezetés ideje alatt - egy közvetítő közbeiktatásával azokért a használt Volvo-
buszokért, mint amennyiért közvetlenül a Volvo holland cégétől megvásárolhatta volna. Az ügyben 
egyébként a III. rendű vádlott már bűnösnek vallotta magát, rá a bíróság elmarasztaló ítéletet 
szabott ki. A szóban forgó személyről az üggyel foglalkozó oknyomozó újságírók azt is megírták, 
hogy közös üzletben volt érdekelt Németországban Bánki Erik testvérével.

Azt gondolom, hogy a közélet tisztaságába vetett bizalmat a konkrét ügy alapjaiban rázta meg, ezt a
helyzetet csak tetézi, hogy a közvélemény szoros összefüggést lát a Gazdasági Bizottság elnökének 
helyi tevékenységei és az ügylet között.



A fentiek alapján kérdezem Tisztelt Miniszterelnök urat, hogy álláspontja és erkölcsi megítélése 
szerint elfogadható-e, hogy Bánki Erik továbbra is betöltse az Országgyűlés Gazdasági 
bizottságának elnöki tisztségét?

Várom részletes válaszát,
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